
Srbija: EPS planira da sprovede ozbiljan investicioni program

Direktor Sektora za strategiju, poslovni razvoj i regulatorne odnose Elektroprivrede Srbije
(EPS) Aleksandar Jakovljević izjavio danas da su strateški ciljevi te kompanije poboljšanje
finasijske situacije i unapređenje procesa rada kako bi se povećala konkurentnost i smanjili
troškovi
On je na konferenciji “Strategija, poslovni razvoj i investicioni planovi EPS-a”, održanoj na
Beogradskom sajmu u okviru Sajma energetike kazao da je cilj EPS-a da bude konkurentna
kompanija na tržištu Jugoistočne Evrope sa postrojenjima koja ispunjavaju ekološke
standarde EU.
Jakovljević je najavio da EPS planira da sprovede obiman investicioni program koji će se
odnositi na sve faze, od proizvodnje uglja, do distribucije struje, kao i na obnovljive izvore
energije. On nije precizirao obim investicija.
Prema njegovim rečima, EPS trenutno ima velike gubitke u oblasti distribucije električne
energije koji se procenjuju da će ove godine biti oko 14,2 odsto.
“Moramo preduzeti ozbiljnr mere kako bismo smanjili ogromne gubitke na distributivnom
sistemu”, naglasio je Jakovljević.
On je kazao da EPS u narednom periodu očekuje i usklađivanje rada svojih postrojenja sa
regulativama EU u oblasti zaštite životne sredine, ali i ulaganja u opremu koja je starosno
nekonkurentna zemljama u okruženju, podsetivši da je poslednji proizvodni energetski
pogon u Srbiji ušao 1992. godine.
Prema njegovim rečima, EPS posle skoro tri decenije očekuje se da uskoro počne izgradnja
novog bloka u termioelektrani Kostolac snage 350 megavata.
On je najavio i nova ulaganja u rudarstvo, u proširenje ugljenokopa u Kostolcu na 13 miliona
tona uglja godišnje, ali i u kopove u basenu Kolubara, kako bi obezbedio nesmetan rad
termokapaciteta.
Termoelektrane, kako je istakao, do sada su bile u fokusu EPS-a, ali su sad u planu, odnosno
već su i počele aktivnosti oko revitalizacija Hidroelektrana.
“Ceo ovaj investicioni program, sa svim aspektiima poboljšanja treba da omogući bolje
poziicioniranje EPS-a”, naglasio je Jakovljević.
On je naveo i da je smanjenje broja privrednih društava EPS-a, sredinom godine sa 13 na tri
samo početak novog razdoblja za tu kompaniju, ali da predstoji još ozbiljnih poslova u
narednom periodu.
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